
 

Полтавський державний медичний університет 

 

ПРОТОКОЛ   

засідання Ради роботодавців  

 

05.09.2022 року                                                                                                 № 2 

м. Полтава 

 

Голова засідання – І. Ксьонз. 

Секретар засідання – О. Нестеренко.  

 

ПРИСУТНІ: 

Н. Дурдикулієва, Д. Лавренко, О. Оглобля, Г. Оксак, Л. Савченко, Н. Лупаца,  

Л. Самолеліс, О. Сидоренко, Н. Писаченко, М. Семеняка, О. Бастаногова. 

 

ЗАПРОШЕНІ: 

Т.Крючко, В.Похилько. 

 

Порядок денний:  

 
1. Про внесення змін до складу Ради роботодавців на 2022 - 2023 роки. 
2. Про затвердження Плану роботи Ради роботодавців на 2022 - 2023 роки.  
3. Про особливості підготовки здобувачів, які навчаються по ОПП 
«Педіатрія». 
4. Про оновлення ОНП «Педіатрія», цілей та результатів впливу на навчання 
здобувачів вищої освіти. 
  

 

1. СЛУХАЛИ:  

Голову Ради роботодавців Олександра Оглоблю, начальника відділу 

управління персоналом та медичними кадрами Департаменту охорони 

здоров'я Полтавської облдержадміністрації про включення в склад ради Ольги 

Бастаногової, керівника центру спеціалізованої педіатричної допомоги КП 

«Полтавська обласна клінічна лікарня імені М.В. Скліфосовського 

Полтавської обласної ради» та гаранта ОПП «Громадське здоров’я» Інну 

Бєлікову.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Лариса Савченко, директорка Комунального підприємства «Дитяча міська 

клінічна лікарня Полтавської міської ради», яка сказала, що не заперечує 

проти запропонованих кандидатур і запропонувала винести дане питання на 

відкрите голосування.  
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УХВАЛИЛИ: 

За результатами відкритого голосування (усі присутні «За», «Проти» та 

«Утримались» немає) затвердити: 

Ввести до складу Ради Ольгу Бастаногову, Інну Бєлікову,  

 

2. СЛУХАЛИ: 

Ігоря Ксьонза, який представив присутнім на ухвалення план роботи Ради 

роботодавців на 2022-2023 роки. 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Дмитро Лавренко, директор Комунального підприємства «Полтавський 

обласний центр екстреної медичної допомоги та медицини катастроф 

Полтавської обласної ради», Олександр Оглобля, начальник відділу 

управління персоналом та медичними кадрами Департаменту охорони 

здоров'я Полтавської облдержадміністрації з пропозицією затвердити план 

роботи Ради роботодавців на 2022 - 2023 роки.  

 

УХВАЛИЛИ:  

Затвердити план роботи Ради роботодавців на 2022 - 2023 роки. 
 

3. СЛУХАЛИ:  

Тетяну Крючко, гаранта ОПП «Педіатрія» про зміни та доповнення про ОПП 

«Педіатрія», яка доповіла, що відділ моніторингу та забезпечення якості освіти 

у 2021/2022 навчальному році проводив опитування здобувачів освіти, 

науково-педагогічних працівників університету та роботодавців щодо змісту 

ОПП, форм та методів її реалізації тощо. За результатами опитувань відділом 

сформовані аналітичні довідки, які надані до робочої групи на розгляд. 

Узагальнення результатів опитування здобувачів вищої освіти встановило, що 

більшість із них вважає зміст ОПП сучасним, а рівень ресурсів для успішної 

реалізації ОПП «Педіатрія» достатнім. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Григорій Оксак, який запропонував удосконалити ОПП, а саме збільшити 

термін практики на базах до двох тижнів, оскільки один тиждень не дає 

можливості пройти нормальну практику, так як протягом першого дня 

відбувається оформлення та знайомство, на п'ятий день – захист практики, 

другий, третій, четвертий – написання щоденників практики за п'ять днів, у 

зв’язку з таким коротким терміном практиканти не бачать жодного повного 

циклу лікування – від поступлення до виписки. Запропонував віднести всі 

цикли практичної підготовки («Догляд за хворими», «Сестринська практика», 

«Виробнича лікарська практика в педіатричному стаціонарі», «Виробнича 

лікарська практика: амбулаторний прийом лікаря-педіатра», до обов'язкових 

компонентів освітньої програми     та з метою розширення циклу практичної 

підготовки та, відповідно, набуття фахових компетентностей створити ОК 

«Спеціалізована лікарська практика» для здобувачів освіти шостого року 
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навчання. Також згідно результатів анкетування НПП було запропоновано 

введення мультидисциплінарних вибіркових компонент «Інтегративний курс: 

сучасні досягнення теоретичної медицини» та «Інтегративний курс: 

теоретичні основи клінічної медицини».  

 

УХВАЛИЛИ: 

Рекомендувати внести зміни та доповнення про ОПП «Педіатрія».  

 

4. СЛУХАЛИ: 

Валерія Похилька, який доповів про те, що з 01.09.2022 р. почала працювати 

ОНП «Педіатрія». На перший курс навчання прийнято одну особу і на третій 

курс переведена одна особа. Навчання розпочато згідно ОНП «Педіатрія», 

сформовані індивідуальні освітні траєкторії.   

 

ВИСТУПИЛИ: 

Ольга Бастаногова, яка відмітила, що навчання на ОНП «Педіатрія» тільки 

розпочалося, внесені актуальні питання лікування посттравматичних 

стресових розладів дітей та підлітків. Потребує подальшого поглибленого 

вивчення захворювання у дітей, пов’язані з військовим станом та бойовою 

травмою. Тому пропоную внести ці зміни до ОНП «Педіатрія», а також ті, які 

можливо виникнуть протягом першого семестру навчання до кінця 2022 року.   

 

УХВАЛИЛИ: 

Підтримати О. Бастаногову і рекомендувати внести зміни до ОНП «Педіатрія» 

до кінця 2022 року.  

 

 

  

 

 

Голова засідання                                                                                         І. Ксьонз 

Секретар                                                                                             О. Нестеренко 

 


